
Schůzka třídních důvěrníků ZŠ Zeiberlichova

07.11.2024 od 15.30 v budově školy

Přítomni: Alena Zanettiová (ředitelka), Pavla Kunovjánková (zástupkyně ředitelky, výchovná
poradkyně) , Lenka Kuti (1.A.), Tomáš Kašpárek (1.B.), Jakub Pokorný Zdražil (2.A.), Lenka
Lerchová (2.B.), Marie Vyskočilová (3.A.), Tomáš Lerch (5.)

1. Další schůzka třídních důvěrníků bude 05.12.2024.

Body z minulých schůzek důvěrníků:

2. Rodiče děkují paní vedoucí školní jídelny Faltýnkové a paní učitelce Gřundělové za
přípravu a sdílení informací o závozech akcí Mléko do škol a Ovoce a zelenina do škol.

3. Děkujeme třídním paním učitelkám za realizaci reorganizace šatních skříněk žáků, který
umožnil bezpečnější a snazší přístup do skříněk menším dětem.

4. Zaměstnanci školní jídelny plánují připravit hru s kvízem pro všechny žáky (strávníky
jídelny) ohledně oblíbených a neoblíbených jídel pro zjištění pohledu dětí.

5. Byl potvrzen termín školy v přírodě a to 9. 6. až 13. 6. 2025, jak bylo avizováno s minulým
zápisem zprávou v Edookitu. Řešení přihlášek a další náležitosti se předpokládají až v
novém kalendářním roce.

6. Dorazily celkem tři objednané stojany na deštníky pro zajištění průchodu vstupní chodbou
do šaten v případě nepříznivého počasí.

7. Po dohodě pedagogů nebudou dále pouštěny pohádky o přestávkách v 3.B. (viz. zápis z
minulé schůzky).

8. Na základě dosavadních zkušeností potvrdila paní ředitelka pokračování vybírání peněz
na školní akce v hotovosti s tím, že učitelům a paní hospodářce to takto vyhovuje nejlépe.

9. Postupně je připravována a realizována oprava a úprava vzduchotechniky, která byla
určena jako důvod zatečení při vydatných deštích v září. Věc řeší zřizovatel školy, tj.
městská část Brno-sever.

Nové body:

10. Pan Kašpárek požádal paní Zanettiovou, aby nebránila ostatním zaměstnancům školy v
přístupu na schůzky třídních důvěrníků. Přímá komunikace pomůže eliminovat potenciální
nedorozumění nebo chybějící informace. Pokud rodice o účast některého ze zaměstnanců
školy požádají, paní ředitelka souhlasí je na schůzku pozvat.

11. Rada městské části Brno-sever ve svém usnesení ze dne 16.10.2024 požaduje odvolání
paní ředitelky Zanettiové k 31.07.2025 a vypsání konkurzního řízení na obsazení místa

https://rodice-sobesice.cz/zs/brno-sever/US_70.RM%C4%8C.pdf


ředitele ZŠ Zeiberlichova (bod 22 jednání). Tímto prosíme rodiče o oslovení potenciálních
kandidátů na nového ředitele školy ve svém okolí.

Paní Zanettiová k tomu uvedla, že dne 9.10.2024 osobně předala panu místostarostovi
Glogarovi své rozhodnutí o vzdání se funkce ředitelky školy ke dnu 31.7.2025. K formulaci v
zápisu rady MČ se ohradila, bylo jí doporučeno věc případně řešit s MČ.

12. Bylo provedeno omezení výzdoby tříd (aktuálně pro Helloween) z důvodu zajištění
bezpečnosti pedagogů (a žáků).

13. V rámci přípravy nového školského zákona se předpokládá zrušení známek pro 1. a 2.
třídu základní školy a jejich náhrada slovním hodnocením.

14. Přístavba nových šaten zatím není zkolaudovaná, probíhá odstraňování nedostatků.
Bylo však vydáno souhlasné stanovisko k jejich užívání.

15.Padla žádost na prověření možnosti umístění toaletních papírů přímo v kabinkách, ne jen
v zásobnících před kabinkami.

16. Paní Kuti žádá o zvážení pozitivní motivace za vypracovávání domácích úkolů pro
všechny třídy (v některých probíhá již nyní). Dále padla žádost o stejný postup učitelů k
zadávání informací do Edookitu, speciálně ohledně plateb za akce.

17. Při nedávném incidentu vběhli starší žáci na dívčí záchody před jídelnou. Paní
Kunovjánková slíbila informovat ostatní pedagogy a posílit v daném místě během obědů
dozor.

18. Paní Kunovjánková informovala o stavu zajištění školního psychologa. Aktuálně je
předběžná domluva s jednou zájemkyní o tuto práci (s předchozí praxí v této roli), další je v
záloze. Probíhá formální dořešení potřebného financování na tento rok s panem
místostarostou Glogarem. Aktuální předpokládaná výše 6 hodin měsíčně je závislá na
finálně přidělených financích. V první fázi se předpokládá monitoring všech tříd v pořadí dle
aktuálně známých problémů a potřeb. Cílem je nastartovat dlouhodobější spolupráci s paní
psycholožkou, která však bude závislá na zajištění financování i pro příští kalendářní roky.

Po prvotní domluvě ohledně postupu o něm budou rodiče informováni a účast dětí na
sezeních ve třídách bude podmíněna jejich souhlasem.

Vypracoval: Tomáš Kašpárek
Verifikoval: Lenka Lerchová, Marie Vyskočilová


